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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE LA FACULTAT DE 

BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 27 D’ABRIL DE 2010. 

 

 

A Bellaterra, a les 12:15 hores del dia 27 d’abril de 2010, es reuneix la Junta de la 

Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de 

fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents membres de la Junta: 

 

Alsedà Soler, Lluís (convidat) 

Aluja París, Maria Pilar 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barbé García, Jordi 

Barrios Sanromà, Lleonard 

Belmonte Soler, Jordina 

Benet Català, Jordi 

Blanco Rodríguez, Joan 

Bonilla Hontoria, José Antonio 

Busqué Sánchez, Félix 

Caballín Fernández, Rosa 

Creus Capdevila, Amadeu 

Cuevas Ruíz, Francisco 

Dabán Balañá, Joan Ramón 

Font Guiteras, Lluís 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gibert Bretones, Neus 

Giralt Carbonell, Mercè 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Itarte Fresquet, Emili 

Izquierdo Aymerich, Mercè 

Jarquemada Pérez de Guzmán, Dolores 

Joau Miravent, David 

Llagostera Casas, Montserrat 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Marcos Dauder, Ricard 

Martí Clúa, Joaquím 

Martínez Gómez, Maria del Carme 

Martínez Ramírez, Paz 

Masip Argilaga, Anna 

Molinero Egea, M. Amàlia 

Moraira  Reina, Trinidad 

Munilla León, Tomás 

Navarro García, Maria Teresa 

Nogués Bara, Victòria 

 

 

Nogués Sanmiquel, M. del Carme 

Parés Casasampera, Xavier 

Pechoabierto, Saorín, Carme 

Pérez Obiol, Ramon 

Pérez Pons, Josep Antoni 

Plana Coll, Maria 

Ponsà Fontanals, Montserrat 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poshcnerieder Weins, Charlotte 

Querol Murillo, Enric 

Roure Nolla, Joan Maria 

Sáez Gonyalons, Lorenzo 

Sánchez Martínez, Olga 

Santa-Cruz Aleman, M. del Carmen 

Santaló Perdo, Josep 

Santamaria del Campo, Sergio 

Santos Maroño, Mauro 

Suau León, Pedro 

Surrallés Calonge, Jordi 

Tort Bardolet, Lluís 

Tudela Cullell, Pilar 

Velázquer Henar, Maria Antonia 

Vendrell Roca, Josep 

Vidal Domínguez, Francesca 

Villegas Hernández, Sandra 

Xamena López, Noel 

 

Excusen assistència 

 

Camps Camprubí, Maria Rosa 

Carrassón López de Letona, Maite 

Cuadrado Gavilán, Sílvia 

Esteve Martínez, Isabel 

Malgosa Morera, Assumpció 

Ortuño Mingarro, Maria Rosa 

Ruíz Panadero, Alfredo 

Salavert Casamor, Montserrat 

 
 

 

S’inicia la Junta de Facultat, un cop s’ha comprovat que es diposa de “quorum” 

suficient per aprovar les modificacions previstes, amb l’ordre del dia següent: 
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1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la reunió anterior. 

2. Informe de l’Equip Deganal.  

3. Aprovació, si s’escau, de la reforma del Reglament de la Facultat de Biociències 

4. Torn obert de paraules 

 

 

 

1.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior 

 

S’aprova l’acta per assentiment. 

 

 

2.- Informe de l’Equip Deganal 

 

Informe del degà: 

 

El degà fa una revisió de les activitats realitzades sobre temes acadèmics i d’espais que 

s’han dut a terme en els darrers mesos. També informa sobre el model de dedicació 

docent que properament es portarà al Consell de Govern de la UAB per a la seva 

aprovació. 

 

Comenta la situació de les obres en curs i les previsions. En aquest sentit es presenta 

l’esquema que serveix de base pel seguiment de les obres i un cronograma del 

desenvolupament d’aquestes. També informa que s’han avançat algunes actuacions per 

tal de compensar els retards que es puguin produir amb la nova normativa europea sobre 

concursos d’obres. 

 

També comenta el tema de l’adequació de la zona de picnic a l’entorn del bar, perquè 

els estudiants disposin d’unes taules per menjar. Finalment explica la problemàtica que 

s’ha produït amb el tema dels microones i la previsió que a finals de maig ja estigui 

solucionada. 

 

S’obre un torn d’intervencions i preguntes sobre els temes tractats: 

 

La professora M. Victòria Nogués proposa que s’haurien d’afegir les activitats de les 

Jornades de Portes Obertes en l’informe. 

La professora Maria Plana demana aclariments sobre les categories 

d’experimentalitat. 

Contesta el degà i explica els nivells d’experimentalitat que defineix la Generalitat. 

Nosaltres estem en la categoria de màxima experimentalitat i que aquesta 

assignació prima sobre qualsevol altre consideració. Sobre la pregunta, de quin 

model de tutories presencials aplicaran, sembla que, des del Rectorat utilitzaran la 

nostra proposta. 

El professor Lleonard Barrios demana informació de com es contemplen, en el 

document que s’ha d’aprovar, les tutories presencials i no presencials, ja que en el 

document no hi consta cap referència, 

 El degà, en resposta al prof. Lleonard Barrios explica les possibles contradiccions i 

mancances del document que es vol aprovar. El document no recull, entre d’altres 

aspectes, el tema de les tutories, els problemes de seguretat d’algunes pràctiques i 

les sortides de camp. 
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La professora Charlotte Poschenrieder exposa que no entén que no es protesti per 

alguna de les consideracions del document, que s’ha d’aprovar el 13 de maig, 

sobre la dedicació del professorat. 

El professor Lluis Tort considera, desprès d’una primera lectura, que el document és 

poc apropiat, al respecte fa unes reflexions sobre les incongruències que conté el 

document en relació a la legislació vigent. Considera que és possible que l’equip 

de govern vulgui tenir un document pel proper curs, però veu difícil que pugui ser 

així.  

El professor Lluis Alseda únicament vol exposar tres qüestions: quan es va fer la 

programació dels graus, en el 2008, es va dir que faria falta un sistema per valorar 

la docència i estem igual. Que cada model que es proposa és més complicat i 

finalment, que hauria de ser més fàcil la comptabilització la docència, per 

exemple com es fa a d’altres universitats estrangeres. 

El degà contesta que ell ha fet una exposició del que hi ha, però això no vol dir que 

estigui d’acord amb el contingut del document que es discutirà al Consell de 

Govern. 

 

 

3. Aprovació, si s’escau, de la reforma del Reglament de la Facultat de Biociències 

 

El degà explica que era necessari adequar el Reglament de la Facultat a la nova situació 

dels Graus i també per adaptar-nos a la LOU, en la que s’equiparen categories de 

professors. Tot seguit fa una detallada explicació del calendari i de com s’ha fet la 

revisió del Reglament, remarcant que han estat ajustaments molt puntuals, que s’han fet 

sessions obertes per la presentació del Reglament i que, finalment, en la Junta 

Permanent del passat mes de març es va fer la presentació final del nou Reglament. 

Seguidament, com a recordatori, fa una breu explicació dels punts modificats. 

  

S’obre un torn de paraules: 

 

El professor José Pablo Hervás felicita a la comissió que ha realitzat l’elaboració del 

text. Seguidament comenta que troba llacunes en termes formals i de fons. Pel que 

fa al nombre de participants (150) considera que és reduït. També fa referència a 

que l’organigrama que es presenta sembla força operatiu però poc participatiu, 

que les antigues seccions no es poden igualar als actuals graus, no considera 

adequat que de la figura del degà emani tota la resta de càrrecs i que sigui la única 

figura elegible i que ell designi i proposi totes les altres figueres 

La professora Jordina Belmonte, en una intervenció en el mateix sentit, comenta que 

li preocupa la desaparició de la Junta de Secció en uns moments en que un gran 

nombre de professors no tenen opcions a expressar la seva opinió. 

El degà respon a les intervencions i explica que s’han fet millores i ajustaments en el 

redactat i que les Juntes de Secció són figures que en aquesta universitat 

únicament existeixen en dues facultats. L’esquema i organigrama que es planteja 

està orientat a la simplificació del seu funcionament. Que en el Reglament es 

manté la voluntat de funcionar amb una política de consens i que tot sigui més 

operatiu i que es simplifiqui el funcionament. 

 

 

 

Seguidament es demanen més intervencions: 
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La professora M. Amàlia Molinero comenta que li preocupa el terme d’eficàcia. Que 

finalment anomenen Rectors i que aquesta manera de funcionar porti a una falta 

de representativitat. 

La professora Pilar Aluja exposa que amb la supressió de la Junta de Secció, quan un 

departament té menys del 15% de docència aquest no queda representat. 

El degà Jordi Barbé, informa que aquest aspecte ja ve d’un plantejament anterior. 

Que hi ha un marc genèric aprovat per la UAB, el llindar de representativitat 

s’estableix en un 15% i que en tot cas això afecta, únicament, a la Junta 

Permanent i a la Junta de Facultat. 

El professor Lleonard Barrios considera que si un departament dóna menys d’un 

15% de docència, hauria d’estar representat; que tots els departaments que donin 

docència haurien d’estar representats. 

El professor Josep Vendrell comenta que hi ha un problema de concepció de la 

representativitat, no es clar que tothom hagi d’estar representat set cops (en cada 

Junta de Secció) i que s’acabi fent un reglament molt complex, que desprès no es 

faci servir. 

La professora Jordina Belmonte considera que tota aquesta qüestió es salvaria amb 

les Juntes de Secció. 

 

Una vegada finalitzades les intervencions es passa a la votació de la reforma del 

Reglament de la Facultat de Biociències, que donà el següent resultat: 

  

Resultats de la votació 

 Vots a favor:  39 vots 

 Vots en contra   2 vots 

 Abstenció  11 vots 

 Total de vots emesos: 52 vots 

 

A la llum dels resultats aprovats, i amb independència de l’àmplia majoria dels vots 

favorables emesos, el degà informa que es consultarà al Gabinet Jurídic la validesa de la 

aprovació, donat que el nombre total de vots afirmatius no arriba a la majoria absoluta 

dels membres encara que sí ho és dels assistents.  

 

4. Torn obert de paraules.  

 

S’obre un torn de paraules, però els assistents ja no demanen cap intervenció més. 

 

I, sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 13:42 hores. 

 

 

Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 27 d’abril de dos mil deu. 

 

 

 

 

 

Vist i plau:       

Degà       Secretari 
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NOTA FINAL: document enviat als membres de la facultat el 27.04.2010 

 

Benvolguts companys i companyes, 

  

Com sabeu, la Junta de Facultat de Biociències ha aprovat aquest matí la modificació 

del  seu Reglament per 39 vots a favor, 11 abstencions i 2 vots en contra.  

 

L'article 35.4 del Reglament actual especifica que "La proposta de reforma ha de ser 

aprovada per la Junta de Facultat per majoria absoluta dels seus membres i ratificada pel 

Consell de Govern" (sic). 

 

Un cop consultat el Gabinet Jurídic, que ha ratificat la interpretació que des del Deganat 

fem en el sentit que la majoria absoluta (en aquest cas 62 vots) fa referència al nombre 

total de possibles votants incloent tots aquells que per raons justificades no puguin 

assistir-hi, poso en el vostre coneixement que, malgrat l'aprovació per la majoria dels 

assistents, el nou text del Reglament no pot ser tramès al Consell de Govern per la seva 

ratificació.  

 

En conseqüència, i tal i com ja hem apuntat aquest matí, continuarà vigent l'actual 

Reglament de la Facultat. 

 

En aquest sentit, us informo que el Gabinet Jurídic també m'ha comunicat que té previst 

portar a un proper Consell de Govern una resolució per la que fins la reforma dels 

estatuts de la UAB, les Facultats puguin continuar aplicant els seus Reglaments actuals 

amb la simple equiparació de la paraula "llicenciatura" per la de "grau". 

 

 

Molt  cordialment,  

 

Jordi Barbé 


